
Ha                    ,  
 
Natuurlijk kan ik op het verslag als verslag geen opmerkingen hebben … ik was er niet bij … 
 
Maar je zult begrijpen dat ik denk dat de aanwezigen niet goed hebben begrepen wat de cie. 
bedoelde met de correctiefactor. Dat ging immers om te voorkomen dat bij kleine groepen er een 
onjuist beeld ontstaat. Je kent het argument wel: neem immers 100.000 mensen dan is de kans 
ongeveer 1 dat er een slachtoffer per jaar valt en dat is toegestaan volgens de norm dus kan je op 
basis van die kans geen prioritering stellen. Bij grotere groepen gaat de correctie inderdaad 
voorspelbaar snel naar ongeveer niks en dat is niet erg. Als er overigens iets negatiefs uitkomt 
dan is er een rekenfout gemaakt want dat kan simpelweg niet. 
 
hart gr Ira 
 
prof. dr. Ira Helsloot 
Hoogleraar besturen van veiligheid Radboud Universiteit Nijmegen 
Editor Journal of Contingencies and Crisis Management 
M:                   
E:   

Crisislab 
www.crisislab.nl 


